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Als ik het goed begrepen heb wil de gemeente Amsterdam naast de 
grote cruise-schepen ook het aanmeren van de riviercruises gaan 
halveren.  
Dit om het “over-toerisme” aan te pakken. 
 
Naar onze mening is dit juist zonde omdat het hier om toeristen gaat 
die het nodige uitgeven aan eten, drinken, musea bezoeken en overige 
aankopen doen. En vaak een paar dagen in Amsterdam vertoeven 
Uit berekening blijkt dat de gemeente Amsterdam hierdoor 63 miljoen 
aan inkomsten gaat mislopen. 
 
Als je toch toeristen zou willen weren lijkt het ons verstandiger om je 
op andere groepen te richten. Maar wellicht vindt Amsterdam dit te 
moeilijk en pakt men naar makkelijk aan te pakken doelgroepen. 
 
Daarnaast betekent het weren van deze riviercruises dat men elders 
moet aanmeren, vervoert moet gaan worden hetgeen ook de nodige, 
(onwenselijke) vervoersbewegingen met zich meebrengt en zorgt voor 
voorzieningen/ faciliteiten elders in de provincie met alle gevolgen 
van dien. Waar wij als provincie weer mee te maken gaan krijgen. 
 
Al met al zeker geen spraken van een win, win win situatie 
 
Vraag. 

1. Bent u dit met ons eens? 
2. Zo ja, bent u bereid dit onder de aandacht van het college van 

Amsterdam te brengen. 
 
 
 
 
 
 
 


